
 

 
 

Fællesbestyrelsen  

Mandag d. 3. oktober 2023 kl. 17.00 – 19.00 

Vel mødt i personalerummet i OUTRUP       

Der serveres boller m. ost og pålæg ved mødet 

 

Deltagere (udsendt til) 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fraværende:  

Mødeleder: 

Hans Martin Stage (formand), 
Jette Nygård (næstformand), Janni Linding Jessen, Tanja 
Willemoes, Andersen, Louise Christensen, Rebecca Lyhne 
Oster, Louise Skødeberg Nielsen, Sigfred R. Kyhn, Pernille 
Jørgensen/Anne Mette Østergaard (dagtilbuddet), 
Thomas Sørup Mortensen, Marianne Rasmussen, Heidi 
Danielsen, Lisbeth Danielsen, Line Lauridsen og Søren 
Kyndesen (elevråd), Mette Alsaker, Rikke Jæger Winther, 
Mette Kristina Sørensen, Lone Vendelbo, Lene Korsgaard 
Marianne, Tanja 

Jette 

Tid Dagsorden Referat 

5 
min 

- Velkommen og præsentationsrunde 
til nye repræsentanter 

Alle præsenterer sig selv. 

5 
Min 

Tjek på referat og dagsorden Godkendt 

 
20 
Min 
 

Status  
Kort status fra alle 3 matrikler 
-Kort orientering vedr. 
høringssvar/budget 
 

Ny børne- og ungepolitik i Varde Kommune, hvor der 
sættes spot på elevernes perspektiv, så eleverne 
inddrages. 
Mette Frederiksens åbningstale omhandlede 
Folkeskolen. Det er en anbefales at høre den. 
Der er nye ansættelser på alle matrikler. 
Kommunens budget ser rimeligt ud, der er meget få 
ændringer, så FB skal ikke indgive høring. Ved overskud 
skal der solidarisk betales 2%. 
I Lunde har der været besøg af politikere, det er et 
særskilt punkt. Der åbnes endnu mere for samarbejde 
mellem dag Dagtilbud og skole. 
I Nr. Nebel har flere klasser deltaget i 
Naturvidenskabsugen. 
I Outrup er 2 elever med på video om Børne- og unge 
politiken. Der er lavet nyt skema pr. 01.10.23. Der er 
lavet en cykelbane i Multibanen. Leg på streg 
optegningen er fornyet. Nye rengøringsassistenter. 



Skolens venner har afholdt cykelløb, hvor de har 
indsamlet 31000kr. I dag har hele underetagen været 
under vand. 
Elevrådet har været på kommunen, hvor de har fået 
rundvisning, arbejdet med den gode skoledag og mødt 
politikere og skolechefen. 

30 
min. 

FB-møder Sparring om det gode FBmøde. Hvordan bliver møderne 
vedkommende? 
God opbakning, når der er afbud, skyldes det gode 
grunde. Måske kan modellen for vores bestyrelse 
udfordres. Deltagerantal, form på mødet – kan møderne 
levendegøres? 
Afbud skal gives i god tid. 

15 
min 

Evaluering af møde med Udvalget for 
Børn og Læring i Lunde 

Politikerne har bevågenhed på antallet af børn i Lunde.  
Det blev en rigtig god oplevelse, hvor alle havde travlt 
med forberedelse af mødet. 
Politikerne var interesserede, nysgerrige og lydhøre. Vi 
havde elevrepræsentanter og støtteforening med. Vi 
håber at vi har indprentet et mindset om en god skole og 
en by i udvikling ved deltagerne. 

15 
min 

Evaluering af møde for 
forældrerødder 

Oplægget var ok, det var en god aften, men der var for få 
deltagere bl.a. pga. flere andre skolearrangementer. God 
ide at udlevere idekataloget på forældremøderne.  
Der kom flere gode initiativer ift. større deltagelse til 
arrangementer i klassen. 

30
min 

Trivselsundersøgelse og 
fokusgruppeinterview 

Udsættes 

 Punkter til FB/ november: 
Skoleudvikling: 

- Drøftelse af skolens foreløbige 
udviklingsplan med afsæt i 
oplæg ved Kim Bondesen d. 26. 
juni. 

Tilsyn: 
- Dagtilbud 

 

 
 

Punkter til kommende møder 
 

Drøftelse af hvad vi kan gøre for at give Blåbjergskolen 
mere positiv opmærksomhed. 
Drøftelse af skolens deltagelse i undersøgelser 
(opfølgning). 
Tilsyn 
Meddelsesbogen 
Antimobbestrategi 
Fortsættelse af arrangement for forældrerådene? 

 
 
 
FORSLAG TIL KOMMENDE TILSYN 

 
- Budget 
- 2-voksenordning 
- Fravær 
- Bevægelse 
- Kreative fag 



UDFØRTE TILSYN  
 
2021/22 
 

 
- Inklusion/AKT 
- Budget 
-  

 
2022/23 

 
- Digitale strategier 
- Budget 
-  

 


